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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 6, 2006-2007 
 
 
 
 
Tid: 2007-05-17 och 19 
Plats: Stora Hotellet, Jönköping 
 
Beslutande: GRO Annette Eiserman-Wikström, DG Anita Lemmel 101-A, DG Per-Åke 

Öster 101-B, DG Robert Jeraeus 101-GD, DG Hans Johansson 101-N, DG 
Martin Enqvist 101-P, DG Rune Esbjörnsson 101-S, DG Åke Björkman 101-
SV, DG Åke Hultqvist 101-SM, DG Göran Linnarsson 101-U samt DG Nils-
Erik Borgström 101-VG. 

 
 
§ 78 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 79 Val av justeringspersoner 

DG Anita Lemmel 101-A och DG Per-Åke Öster 101-B väljs att justera 
protokollet. 

 
 
§ 80 Anmälan om övriga frågor 

§ 91 B, Världens Barn 
§ 92 C, Konungens Jubileumsfond 
§ 92 D, Handboken 
§ 92 E, Orkester Norden 
§ 92 F, Herrljunga Cider 

 
 
§ 81 Fastställande av ärendelistan 

Med ovanstående ändringar fastställs ärendelistan. 
 
 
§ 82 Inför Riksmötet 

RM ordförande Alf Bakken går igenom rutinerna och arbetsordningen vid RM. 
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Beslut: 
1. GR beslutar avhandla förslag nr 2 efter att motion 17 

behandlats. 
 
 
§ 83 Ekonomi 

A. Bokslut 05/06 
Controller Ralph Ahlquist redovisar budget och redogör för resultatet. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
B. Innevarande år 
Controller Ralph Ahlquist redogör för den aktuella ställningen. 
 
Beslut: 

2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
C. Budget 07/08 
Controller Ralph Ahlquist redogör för ett tryckfel i RM trycket på sidan 23, där 
siffran 4.728 kr skall ändras till 4.748 kr. 
 
Beslut: 

3. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
D. Projektmedel 
Controller Ralph Ahlquist redogör för den aktuella ställningen på de olika 
kontona. 
 
Beslut: 

4. GR beslutar att avvakta med att föra över medel från 
Pengapåsen till CSFII till ett senare tillfälle. 

5. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
E. Placeringskommittén 
2,5 milj kr placerade på specialinlåning på SEB till 3,16 %, förfallodag 20/6. 
2,0 milj kr placerade i obligationer i Landshypotek till 3,10 %, förfallodag 1/8. 
2,0 milj kr placerade i företagscertifikat i Husqvarna AB till 3,41 %, förfallodag 
20/8 
Kapitalet i Eldsjäl rekommenderas kvarligga då värdestegring hittills under 2007 
varit förmånlig. Enligt tidigare beslut överförs avkastningen om  121.625 kr till 
CSFII, varvid distrikten tillgodoräknas 1/10 vardera. 
 
Beslut: 

6. GR beslutar att avkastningen 121.625 kr går till CSFII, med en 
1/10-del från vardera distrikt. 
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§ 84 Kommittérapporter 
A. Framtid. Utveckling Utbildning 
Distrikt B och SM ökar numerären på medlemssidan. Övriga distrikt tar gärna 
till sig hur man agerat i dessa båda distrikt för att nå det positiva resultatet. 
Projekt i 101-A har gjort en utvärdering av sin medlemsvärvning. I perioden 1 
februari – 15 april har det tillkommit 91 personer, nya eller beslutade ännu ej 
intagna medlemmar. 
 
Varumärkeskampanjen 
Inget nytt att rapportera. 
 
Lions framtida strategi 
Diskussion kring namnet på grupperna. Det är ej kommittéer, utan 
arbetsgrupper, som skall arbeta med organisationsfrågor, marknadsfrågor resp 
kvalitetssäkrad utbildning. 

 
Beslut:  

1. GR beslutar att Organisationgruppen skall bestå av, Martin 
Enqvist LC Vindeln, sammankallande, Jan Demuth 
Lionskontoret, Annette Eiserman-Wikström LC 
Mölndal/Kvarnbyn samt Gudrun Rytterlund-Nordström, LC 
Valle. 

2. GR beslutar att Marknadsgruppen skall bestå av Åke 
Björkman, LC Huskvarna, sammankallande, Robert Jeraeus, 
LC Edsbyn samt Kent Benediktsson, LC Reng-Höllviken. 

3. GR beslutar att Kvalitetsgruppen skall bestå av Ulf Svenzon, 
LC Skillingaryd/Vaggeryd, sammankallande, Sven-Eric von 
Wachenfeldt Nilsson, LC Arvika och Finn Bangsgaard, LC 
Svansjön. 

4. GR beslutar att alla utbildningsplaner från distrikten sänds till 
kvalitetsgruppen för samordning med MDLDCs 
utbildningsplan. 

5. GR beslutar att arbetsgrupperna ingår i FUU och skall stå i 
ständig dialog med övriga delar av FUU. 

6. GR beslutar att arbetsgrupperna skall arbeta fram förslag som 
skall föreläggas GR vid februarimötet, efter remiss till 
distrikten, för att möjliggöra beslut vid GR-mötet i samband 
med RM i Uppsala. 

7. GR noterar bilagorna 117 och 118 och lägger dem till 
handlingarna. 

 
B. Hjälpverksamheten 
Bring Quality to Life 
IRD Lennart Ahrnlund delar ut en skriftlig rapport till GR. RSV är mycket nöjda 
med samarbetet med Lions och vill förnya 3 års kontraktet. Lions insatspersonal 
blir under utövning i tjänst på katastrofplats tillfälligt anställda av RSV. 
ID Jan-Åke Åkerlund informerar om att projektet kommer att presenteras vid 
Convention i Chicago av ID Jan-Åke samt av Lina Eiserman-Ålund, som också 
kommer att resa till Chicago och delta vid Convention. 
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Beslut: 
1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
2. GR beslutar avsätta 10.000 kr till Lina Eiserman Ålund som 

reseersättning för att hon framför projektet på plats i Chicago. 
Vid detta beslut övertar VGRO Kenneth Persson 
ordförandeskapet och GRO Annette Eiserman-Wikström 
lämnar rummet och deltar ej i beslutet. 

 
Novozybkov 
IRD Lennart Ahrlund redogör för projekt Änglagård i Novozybkov, som nu är 
avslutat. Förslag diskuteras om att avsätta 50.000 kr till ett senare tillfälle att 
användas för eventuella uppkommande kostnader vid slutbesiktning, mm. Till 
protokollet kommer bilagan från Borgmästaren i Novozybkov att bifogas, som 
utvisar att bygget är utfört enligt plan samt att full betalning erlagts. Se vidare 
beslut i § 39 B punkt 4 GR 2 2006-2007. 
IRD Lennart informerar om att han till GR-mötet i november, kommer att ha 
gjort färdigt regelverk för projekt. 
IRD Lennart visar också upp ett pin i form av ett blinkande hjärta. Hjärtat 
kommer att säljas via supply på kontoret i Stockholm. 
 
Beslut: 

1.   GR beslutar avsätta 50.000 ur pengapåsen att användas till 
slutbesiktning och därmed uppkommande kostnader. 
 
2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 
Volontärer 

1. GR noterar bilaga 112 och lägger den som grund i 
sammanställning över hela vårt arbete med insatser och 
volontärer. 

2. GR beslutar uppdra åt BQtL att göra en sammanställning och 
redovisa denna vid GR mötet i november månad. 

3. GR beslutar att avvakta med rekommendationer tills 
sammanställningen är gjord. 

 
Handikapp 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten enligt bilaga 114 och lägger den till 
handlingarna. 

 
Katastrof 
Inget att rapportera. 

 
 
 
C. Ungdomsverksamheten 
YED Jan Lofjärd informerar om olika lägerverksamheter under sommaren 2007. 
Värdfamiljer finns till alla ungdomar som kommer till de svenska lägren. 70 
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svenska ungdomar kommer att resa till internationella läger. Till 
Oskarshamnlägret är 23 personer anmälda. 
 
Beslut 

1. GR noterar informationen samt bilaga 116 och lägger den till 
handlingarna. 

 
Lions Quest 
Rapport från Ingmar Nordström, som nu avgår som VD för Lions Quest, 
överlämnades till GR. Logotypen för Lions Quest kommer att ändras under 
nästa år. 
PID Bruno Ahlqvist berättade om rekryteringsprocessen vid tillsättandet av ny 
VD för Lions Quest och presenterade Stefan Kanders för sittande GR. Stefan 
Kanders kommer att tillträda den nya tjänsten i augusti månad. Verksamheten 
flyttar därmed från Örkelljunga till Arboga. Stefan Kanders informerade om det 
nya jobbet, som han också kommer att dela med sitt fortsatta uppdrag som 
MDLDC. 
GR önskar Stefan Kanders lycka till i sin nya befattning. 
 
Beslut: 

2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
LEO 
Pengarna som söktes förra verksamhetsåret från Kungens Jubileumsfond har 
använts till en Ledarskapsutbildning för LEO och hölls i våras i Halmstad. Årets 
ansökan om nya medel har resulterat i att fonden även detta år kommer att 
överföra medel till LEO. LEO håller sitt RM samtidig med Lions och där 
kommer man, att besluta om vem som kommer att åka till LEO Europa Forum i 
höst i Leipzig. 
 
Narkotika 
Hunden Nikon som bekostats av distrikt VG blir placerad på Landvetter 
flygplats. 
IPGRO Lennart Löf anser, att projekt Narkotikasökhund, skall ingå i 
Ungdomskommittén som en naturlig del av Narkotika. 
 
Beslut: 

3. GR beslutar att Narkotikasökhund överflyttas till 
Ungdomskommittén. 

 
 

§ 85 IT 
IT kommittén, föreslår att avvakta med genomförandet av familjemedlemskap 
tills Oak Brook kan hantera informationsflödet datamässigt. Kommittén ser 
allvarligt på den uppkomna situationen. 
A 1 blanketten behöver inte sändas till USA för att bli 100 % LP. Blanketten är 
dock bra, för att kunna visa allmänheten vart de insamlade medlen skänks. 
GR anser att IT funktionen är en viktig del av verksamheten och är tacksamma 
för deras arbete. 
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Beslut: 
1. GR beslutar att IT kommittén är underställd AU som 

rapporterar till GR. 
2. GR noterar information från Controller Ralph Ahlquist. 
3. GR ger Controller Ralph Ahlquist i uppdrag att göra en 

”svensk” utformning av blankett A 1. 
 
 
§ 86 Europa Forum, Bukarest representation 

PCC Finn Bangsgaard informerar om möjligheterna, att kunna få upp BQtL som 
en shortreport på PEC, samt utställning och seminarium vid EF i Bukarest. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att 6 personer representerar MD 101 vid EF i 
Bukarest, samt att BIRD medföljer på Hjälpverksamhetens 
budget. 

2. GR beslutar att under förutsättning att MDs begäran till EF om 
att få upp BQtL på dagordningen vid PEC i enlighet med PCC 
Finn Bangsgaards framställan, kommer även representant från 
BQtL att medfölja den svenska kontingenten. 

 
 
§ 87 Uppföljning av Riksmötet 2007 

Hälsningar från GR till NSR-AU Kjell Jonsson samt till Stadgesekreterare Rolf 
Grune. 
PCC Alf Bakken, fick av GRO Annette Eiserman-Wikström, ett stort tack för 
väl genomfört ordförandeskap under RM. 
GRO Annette framförde också ett stort tack till RM Generalen Olof Ejdeblad 
och RM Kommittén för ett fint genomfört RM. 
De beslut, som fattats i förslag och motioner kommer AU att arbeta vidare med 
under verksamhetsårets sista månad. 
PID Bruno Ahlqvist anser, att genom att RM sa nej till Motion 12, kan 
delegaterna kan tro att vi tar avstånd från Lions Quest. Detta tolkas dock inte så 
av vare sig sittande GR eller av DG-elect. 

 
 
§ 88 Valärenden 

Valnämndens ordförande PID Bruno Ahlqvist redogjorde för nämndens arbete 
samt presenterade de förslag som valnämnden kommit fram till. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar, att till Revisorsuppleant i Forskningsfonden för 
åldersrelaterade sjukdomar, Röda Fjädern för 2007-2008, välja 
Gerhard Sandberg, LC Gnesta. 

2. GR beslutar, att till sekreterare i Stiftelsen Lions Hjälpfond för 
2007-2010, välja Sigvard Johansson, LC Alvesta. 

3. GR beslutar, att till suppleant i Stiftelsen Lions Hjälpfond för 
2007-2010, välja Håkan Johansson, LC Stockholm Globen. 

4. GR beslutar, att till Stadgesekreterare för 2007-2008, välja 
Tauno Mustonen, LC Piteå/Öjebyn. 
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5. GR beslutar, att till kontaktperson Orkester Norden för 2007-
2008, välja Lennart Fridén, LC Nossebro. 

6. GR beslutar, att till bitr. kontaktperson Orkester Norden för 
2007-2008, välja Finn Bangsgaard. 

7. GR beslutar, att till ordförande för Kommittén FUU 
Framtidsfrågor, utveckling och utbildning för 2007-2008, välja 
Bengt-Arne Bengtsson, LC Tranemo. 

8. GR beslutar, att till ordförande för Kommittén för 
Hjälpverksamheten för 2007-2007, välja Lennart Ahrnlund. 

9. GR beslutar, att till ledamot för Kommittén för 
Hjälpverksamheten för 2007-2008 ,välja Bengt Almqvist, LC 
Karlskrona. 

10. GR beslutar, att till ledamot i Handikappkommittén för 
Hjälpverksamheten, välja Börje Jonsson, LC Östersund. 

11. GR beslutar, att till ordförande YED i kommittén för 
Ungdomsverksamheten för 2007-2008, välja Jan Lofjärd  
LC Varberg. 

12. GR beslutar, att till ledamot BYED i kommittén för 
Ungdomsverksamheten, välja Vivianne Eriksson, 
LC Uppsala/Disa. 

13. GR beslutar, att till ledamot Narkotika/Leo i kommittén för 
Ungdomsverksamheten, välja Gunilla Lilja Persson, LC 
Mölndal Kvarnbyn. 

 
Bengt-Arne Bengtsson tackar för förtroendet, att ha blivit vald till ordförande 
för FUU med dess 3 nya arbetsgrupper. 

 
 
§ 89 Personal 

Den 4 juni flyttar kontoret till nya lokaler Geijersvägen 24. Kontoret kommer att 
utrustat med telefonväxel, larm samt galler för fönstren, då lokalen ligger på 
bottenvåningen. Lionsskylt kommer att finnas på husfasaden.  
Kontoret kommer att göra en uppföljning av hur stor supplyförsäljningen varit 
under RM. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
 
§ 90 Sight First 

A. Nuläge 
PCC Björn Wahlenius meddelar att han kommer att översända rapporten som 
visades vid RM och den kommer även att bifogas protokollet som bilaga. 
 
B. Pins 
IRD Lennart Ahrnlund har erhållit ett tryckt original av ID Jan Åke Åkerlund. 
De två fortsätter arbetet med att ta fram ett pin. 
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Beslut: 
1. GR noterar den lämnade informationen och lägger den till 

handlingarna 
2. GR kommer att ta beslut kring pins när den slutliga layouten 

presenterats 
 
C. Hockey 
IRD Lennart Ahrnlund lämnar information om nuläget. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
D. Morogo 
IRD Lennart Ahrnlund lämnar en skriftlig information. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
E. Kalendrar 
Den 1 september är slutdatum för anmälan, om hur många kalendrar respektive 
klubb önskar, eller om man inte önskar några överhuvudtaget. 
 
 Beslut: 

1. GR beslutar, att stoppdatum för beställning av kalendrar, är 
den 1 september. 

2. GR beslutar, att Sten Jansson fortsätter arbetet med årets 
kalender. 

3. GR beslutar, att CSFII samordnar och handlägger 
beställningarna. 

4. GR beslutar, att DG informerar om kalendrarna i sina juni 
Nyhetsbrev. 

 
 
§ 91 Övriga rapporter 

A. Casa Minunata 
Rapport lämnad i bilaga 119 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
B. Världens Barn 
Redaktör Maud Nordell redogör för dagsläget. 
Lista på kommunsamordnare kommer inom kort att översändas från Världens 
Barn till Maud, för spridning till DG-elect, DG samt alla klubbar inom MD 101. 
Pris, kommer att delas ut till bästa klubb vid RM i Uppsala 2008. Lasse Åberg 
kommer att överlämna priset till vinnande klubb. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna 
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§ 92 Övriga frågor 
A. Folkbildningsuniversitetet  
Martin Englund från Folkuniversitetet visade en presentation, som utvisande 
deras möjligheter att samarbeta med Lions i olika utbildningsfrågor. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att utse DG Per-Åke Öster, att vara kontaktperson 
med Folkuniversitetet. Samarbete skall ske med Finn 
Bangsgaard i Utbildningsgruppen. 

2. GR beslutar att en första redovisning skall ske vid GR-mötet i 
augusti. 

 
B. Internationellt ledsagarkort genom Lions Club 
Skriftlig information från Stig-Åke Larsson, Örebro enligt bilaga 120. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar utse DG Per-Åke Öster att utreda frågan. 
 
C. Konungens Jubileumsfond 
PID Heinz Ondrejka, kommer att sända över en information kring Kungens 
Jubileumsfond till DG, som kan användas i deras respektive Nyhetsbrev. 
Samma information kommer även att tillställas tidningen The Lion och dess 
redaktör Maud Nordell 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten enligt bilaga 115 och lägger den till 
handlingarna 

 
D. Handboken 
IPGRO Lennart Löf, redogör för de tre olika alternativ, som redaktör Maud 
Nordell utrett.  

De tre alternativen enligt utredningen är: 
1 Handboken i samma form som nu. 
2 Handbok utan Matrikeldel. 
3 Handbok med enbart fakta kring Lions – 

basinformation. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar återremittera ärendet till AU. 
 
E. Orkester Norden 
PCC Finn Bangsgaard lämnar muntlig och skriftlig information kring Orkester 
Nordens konserter under sommaren. Rekommenderas varmt att delta på 
konserten den 3 juli 19,30 i Vara konserthus. 
 
Beslut: 
 1.   GR noterar informationen och lägger den till handlingarna 
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F. Herrljunga Cider 
Controller Ralph Ahlquist, informerar om att sponsorer går in och betalar för 
tryckningen av etiketterna, vilket innebär att det inte uppstår några kostnader för 
Lions. 
Första leveransen av 500 000 flaskor sker i vecka 22 och därefter kommer under 
sommaren,  vid två olika tillfällen, att distribueras 500 000 flaskor vardera. 
Totalt blir det 1,5 miljoner flaskor som exponerar Lions. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna 
 
 
§ 93 Nästa möte 

GR 1 kommer att hållas vid Convention i Chicago 5 eller 6 juli. 
GR 2 kommer att hållas i Lund 25-26 augusti. 
GR 3 kommer att hållas i Örnsköldsvik 17-18 november. 

 
 
§ 94 Avslutning 

GRO Annette överlämnade klubban till GRO-elect med varma lyckönskningar 
för kommande verksamhetsår. 
GRO Annette avslutade mötet med att läsa en av sina uppskattade limerickar. 
 
PCC Börje Jonsson tackade GRO för mycket bra arbete och med många varma 
ord och överlämnades en bok. 
 
 
 
 
Kenneth Persson  Annette Eiserman-Wikström 
vGRO GRO 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
Anita Lemmel  Per-Åke Öster 
DG 101-A  DG 101-B 
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Stig-Åke Larsson  Örebro 
Hertig Karls Allé 22  070403 
703 40 Örebro 
 
 


 
 


Internationellt ledsagarkort genom Lions Club 
 


Syfte: 


 
-Att få till stånd ett Internationellt Ledsagarkort, som med Lions symbol blir en gångbar 
internationell handling. Detta dokument kan underlätta vid genomförande av resor och aktiviteter 
och kan bidra till, att personer med funktionsnedsättning som kräver assistans kan ta del av och 
genomföra aktiviteter på ett enklare sätt och på mera lika villkor.  
Genom insats och bistånd från Lions International, tror jag det är möjligt att få till ett sådant 
dokument. Naturligtvis så kan man trots detta inte förutsätta att en sådan handling kan öppna 
”alla dörrar” i alla länder. Men det skulle innebära att man kom en god bit på väg och många 
problem skulle kunna undvikas, redan från resans/aktivitetens första dag och stund. 
 


 


Bakgrund 


 
Jag heter Stig-Åke Larsson och arbetar med synskadade barn och ungdomar inom 
Specialpedagogiska institutet, Resurscenter syn Örebro/Ekeskolan. Under februari månad 2007 
genomförde jag tillsammans med en familj bestående av 3 gravt synskadade pojkar en längre 
utlandsresa till Australien. På resan deltog totalt 7 personer, varav 4 seende vuxna. 
 
Resan till Australien genomfördes i etapper, med stopp i Singapore och därefter flera flygresor 
inom Australien. 
Under resan genomfördes många olika aktiviteter, både egen planerade och spontant genomförda 
och aktiviteter som planerades redan på hemmaplan genom resebyrå. 
Vi besökte Australia Zoo, Kangaroo Island, Sea World, Stora Barriärrevet, Kuranda regnskog, 
för att bara nämna några platser. 
 
För resans och aktiviteternas genomförande krävdes att de tre pojkarna ledsagades av oss seende 
vuxna som deltog på resan. Till sin hjälp för orientering och framkomlighet hade också pojkarna 
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sin vita käpp som hjälpmedel. Den vita käppen har dock inte samma starka symboliska inverkan 
på människor runt omkring i alla delar av världen. 
Under resan och vid genomförandet av olika aktiviteter, handlade det mycket om att ”se men inte 
röra”.  
Detta trots att vi hela tiden planerade aktiviteters genomförande utifrån perspektivet att pojkarna 
inte kunde använda sin syn utan måste använda andra sinnen för att få den ultimata upplevelsen. 
Pojkarnas olika intressen styrde i valet av aktiviteter. 
 
Synens betydelse för mottagande av intryck och upplevelser är av stor betydelse. De flesta 
aktiviteter inom upplevelseindustri och turism är uppbyggt kring det faktum att människor har 
alla sina sinnen i behåll, inte minst synen. Detta kan tyckas utestänga många människor med 
funktionsnedsättning från att ta del av aktiviteter, men det behöver inte alltid bli så. För att 
genomföra en aktivitet behöver ofta personer med funktionsnedsättning någon form av assistans 
och ledsagning. Detta för att i möjligaste mån lotsa och tillrättalägga aktiviteten efter de 
möjligheter som står till buds. Då kan nästa problem infinna sig. När man väl funnit en lämplig 
ledsagare, uppstår ofta det faktum att då skall man ha två inträdesbiljetter, två utrustningar (om 
aktiviteten kräver utrustning) osv. 
Problemet övergår då till att bli av ekonomisk karaktär.  
 
Ekonomiskt gäller dock nästan uteslutande att människor med olika funktionsnedsättningar får 
erlägga samma kostnad som människor utan funktionsnedsättning, vid köpet av aktiviteten. Det 
kan gälla inträde av olika slag, köp av aktiviteter och utrustning för aktivitetens genomförande, 
m.m. Detta är säkert i de allra flesta fall helt ok. Men att behöva få fördyrande kostnader för 
ledsagaren är inte ok för någon. 
 
Nationellt och i Skandinavien finns lösningar av olika slag. S.k. ledsagarkort finns att tillgå i en 
del kommuner i Sverige. Ledsagarkortet bekräftar en persons behov av assistans och innebär 
olika saker i de kommuner som använder liknande dokument. Ofta finns också i allmänhet en 
god kunskap kring behovet av assistans och ledsagare inom resebranschen, turistnäring och olika 
arrangörer av aktiviteter. Men ibland räcker inte denna kunskap till och inte heller finns en vilja 
att på ett smidigt sätt lösa problemet. 
Vidare internationellt finns mycket övrigt att önska på området. 
 
I just Australien finns ett system med ledsagarkort för ledsagare till synskadade. Man ska då 
kontakta motsvarande Synskadades Riksförbund på den ort man besöker för att erhålla ett sådant 
kort. Detta låter sig dock inte göras utan en viss kunskap om vart och hur man får kontakt med 
denna organisation och person där.  
 
På vår resa försökte vi att få denna kontakt lokalt på resmålet, men insåg till slut att vi inte kunde 
använda vår tid mera för att få denna nödvändiga kontakt. 
Före resan försökte vi genom aktuell syncentral (landstinget) få utskrivet någon slags dokument 
som intygade att de tre pojkarna var i behov av ledsagarhjälp/assistans, men man har inget 
officiellt intyg eller någon rutin för detta. 
Min erfarenhet på området sedan många år, säger mig också att det inte finns någon form av 
internationellt ledsagarkort och inte heller någon annan form av dokument/handling som skulle 
kunna användas för detta syfte. 
 
 
 
Stig-Åke Larsson 
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Uppdrag: utredning angående en eventuell volontärverksamhet i Lions MD-101 Sverige. 
 
 
Förslag:  
För att bygga upp en fungerande volontärverksamhet inom MD 101 föreslår gruppen: 


 


”En samverkan/samarbete med redan befintliga svenska biståndsorganisationer som 


arbetar med att öka medvetenheten kring fattigdomsrelaterade frågor och som redan idag 


skickar volontärer ut i världen”. 


Förslagsvis mer än en organisation för att få spridning i världen och få olika inriktning på 


hjälpinsatserna tex. utbildning för barn som annars inte skulle haft råd att gå i skola, 


skolbyggnadsprojekt och hälsovård. Eller genom att stödja fattiga mödrar i slumområde med 


att initiera inkomstgenererande verksamhet och därmed få många barn att stanna kvar i sina 


familjer istället för att hamna på gatan.  


 


 
Bakgrund: 
De biståndsorganisationer vi tittat på sköter idag både: 


• intervju och urval 
• antagning 
• utbildning 
• försäkringsfrågor  


för de blivande volontärerna 
 
Antagna volontärer gör sin egen budget och bekostar själv sina resa, visum och vaccinationer 
och sitt uppehälle, som regel blir detta ca. 25.000 kr. 
Ungdomarna är därmed hänvisade till att själv leta sponsorer. 
 
                            
Här kan Lions som internationell hjälporganisation komma in i bilden.                        
Som ekonomisk stödjare! 
Men också som informatör om Lions som organisation, till ungdomar med intresse för 
internationellt hjälparbete. 
                            


 


 


Volontärperioden är i det flesta fall 1- 3 månader och består av tre delar: 
• förarbete – intervjuer – projektbeskrivning och planeringsfas 
• genomförandet av volontärprojektet och 
• efterarbete vid hemkomsten – rapporter, föreläsningar och andra 


informationsaktiviteter.  
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Man åker sällan ensam, utan i par och det finns i det flesta fall en samordnare på platsen 
för volontärprojektet. 
Ålder på de sökande får i regel ej understiga 18 år. 
 
 
Förutsättningar: 
Förutsättningar för samverkan/samarbete med befintlig biståndsorganisation och Lions är: 
 


• att organisationen är politiskt och religiöst obunden 
• att organisationens grundläggande värderingar överensstämmer men  


Lions Etik och syften 
• att organisationen granskas av SFI - Stiftelsen för insamlingskontroll 
• att organisationen med sin erfarenhet sköter urval, antagning, utbildning och 


försäkringsfrågor för den blivande volontären. 
• att Lions får möjlighet att utbilda den blivande volontären i Lionskunskap och 


utrusta med nödvändigt informationsmaterial. 
• att volontären vid hemkomsten förbinder sig att återkoppla till Lions, eventuellt både 


lokalt och regionalt vid olika informationsaktiviteter. 
• att Lions inte har ett ansvarsförhållande till volontären. 
• om inte resan kommer till stånd skall Lions sponsringspengar återbetalas. 


 
 
 
Slutsats och förslag: 
Vi föreslår att Lions (klubb, zon eller distrikt) inleder ett samarbete med någon organisation 


som redan idag sänder ut volontärer i sin biståndsverksamhet. 


Lions som organisation kan då ha nytta av samverkanspartners erfarenhet av internationellt 


volontärarbete. 


Lions väljer själv vilken biståndsorganisation man vill samverka med. 


Biståndsorganisationen måste uppfylla de krav, som angivits ovan. 


Lions stödjer sedan volontären ekonomiskt genom att ge bidrag till kostnader för resa och 


uppehälle. 


 


 


Lions distrikt 101-S har sedan flera år samverkan med: 
abc – aktiva insatser med världens barn i centrum och 
ciu – centrum för internationellt ungdomsutbyte. 
 
Lions Clubs International är en internationell hjälporganisation - vi anser att det ligger väl 
linje med Lions syften att stödja en sådan volontärverksamhet som detta förslag föreslår. 
Sedan många år har Lions framgångsrikt arrangerat läger av olika slag bland annat 
Lions ungdomsläger där ungdomar från Sverige har kunnat besöka andra länder och vise 
versa. 
Detta förslag ger bara ännu en möjlighet för unga människor med humanitärt intresse att göra 
en insats för internationellt hjälparbete. 
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Genom volontärverksamhet kan Lions också komma att uppmärksammas mera, aktiviteten 
kan med fördel användas när Lions skall öka kunskapen om Lions och vad Lions gör. 
Volontärernas uppdrag är ju också att informera om Lions vid sitt volontärarbete utomlands,  
kanske kan detta också vara en möjlighet och ett tillfälle att etablera en fadderverksamhet på 
platsen med svenska Lionklubbar.   
Lions kan alltså sprida sitt budskap och knyta kontakter såväl här hemma som utomlands. 
 
Genom att stödja förslaget bidrager man till en förnyelse och ett framåtskridande och  
en bredare och mer utvecklande ungdomsverksamhet i Lions. 
 
 
Utredningsgruppen föreslår att Guvenörsrådet beslutar rekommendera Lions att 
samverka/samarbeta med någon biståndsorganisation och ekonomiskt stödja volontärer. 
 
Fler kan göra mer! 
 
 
 
 
Landskrona och Karlskrona i april 2007 
 
 
Ingrid Jerlsten  Bengt Almqvist 
 
Ingrid Jerlsten  Bengt Almqvist 
IPDG 101-S   IPDG 101-SM 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referensadresser: 
 
www.abcsweden@org,alt 
www.info@abcsweden.org 
www.ciu.org 
www.volontarresor.se 
www.info@volontarresor.se 
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Kommittén för hjälpverksamhet 2006-2007 
HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101  
Lägesrapport till GR 30 april 2007 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrotts satsningar på att bli bättre Informationsartikel 
införd i tidningen The Lion i samarbete med Maud Nordell. Lions gåva till SHIF kommer att överlämnas i 
samband med Riksmötets Invigning i Jönköping.  
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Projektidén är bordlagd men hålls levande. Projektet kommer därför att senare under våren att diskuteras 
mellan professor Ingemar Wedman Idrottshögskolan och Börje Jonson. 
 
HAFO har fått en förfrågan om bidrag till Special Olympics ( tävlingar för utvecklingsstörda ). Förslag till 
bidrag är framlagt och  vi avvaktar svaret från den svenska lagledningen. 
 
1 förfrågning om projektbidrag till en redan genomförd aktivitet är också under diskussion. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SV. UNGDOMSSPELEN  ETC.   
Klubbarna har varit mycket aktiva i nomineringsarbetet. Juryn har haft sitt beslutsmöte. 2 Bragdlejonpriser 
och 4 Livskvalitetspriser kommer att utdelas under Riksmötesinvigningen. Juryn beslutade också att utdela 
4 st. s.k. Uppmuntringspriser. Dessa priser har överlämnats med hjälp av  närliggande Lionklubbar. 
 
Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott genomfördes på Stockholms Stadion den 26 augusti 2006. Team 
Västergötland erhöll Sveriges Lions 1:a pris ( 7.000:- ), Team Småland Lions 2:a pris (4.000:--) och Team 
Skåne Lions 3:e pris ( 2.000:-- ). Team Småland blev också mottagare av kronprinsessan Viktorias vackra 
Vandringspris i silver och fick för detta 2.000 kronor av Lions. HAFO:s representant var prisutdelare. 
 
Malmö Open i Handikappidrott har fått ekonomiskt stöd till penningpriser. Arrangörerna fick själva välja 
vilka som skulle uppmärksammas. HAFO signalerade om att Boccia ( nytt område ) i tävlingarna skulle bli 
föremål för speciell uppmärksamhet. 
 
Öppna Svenska Mästerskapen i Simning för utvecklingsstörda, som genomförs i Sundsvall har nyligen fått 
ett  ekonomiskt stöd till penningpriser. Arrangörerna väljer själva vilka som skall uppmärksammas. 
 
GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
Material om delaktiviteten Respektera Handikapparkeringsplatserna har distribuerats till 6 kommuner. 
Aktivi-tels läget är oklart f.n. DG Göran Linnarsson,101-U, vill aktivera hela projektet i Uppsala kommun 
och har fått ett speciellt material för detta.  Fler kommunen börjar visa intresse.  
   
I Östersund fortsätter arbetet enligt plan. Problem inom färdtjänstområdet, Färdtjänstregler och  handikapp- 
parkeringar på privata områden har påverkats. Vi skall under hösten starta upp några informationsaktiviteter 
efter förfrågan från P-vakterna ( området vid Länsbiblioteket),  från Landstinget ( området vid sjukhuset )  
samt från P-vakterna / Securitas ( området vid det nya handelscentret i Lillänge. Kontakt har etablerats med 
Norrvidden-Fastigheter AB om handikappanpassning av entréerna till f.d. DUKA resp. Hamm & Nilsson. 
Norrvidden-Fastig-heter AB tackade för informationen och har redan engagerat en arkitekt, som skall lämna 
ett förslag. Vi är utlovade information om den fortsatta utvecklingen. Polisen har kontaktats om den för alla, 
speci- ellt funktionshindrade riskfyllda cykeltrafiken på Gågatan. 
Östersunds kommun har kontaktats med begäran om ett skärpt agerande när det gäller tillståndsgivning för 
uteserveringar efter Gågatan. Vår signal genererade omedelbart ( efter 2 dgr ) effekter. Från kommunen ville 
man att vi under hösten tillsammans skulle studera entréerna till butikerna i centrum.  
 
Arbetet inom hörselområdet kommer att fokuseras under hösten 2007. Ett viktigt funktionshinderområde . 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
30 april 2007 
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Stiftelsen 
KONUNGENS JUBILEUMSFOND 
FÖR UNGDOM I SVERIGE 
 
 
 
Rapport till GR-möte nr 6, 17 o 19 maj 2007. 
 
Stiftelsen har hållit sitt ordinarie vårmöte den 16 april inför Konungens födelsedag.  Man 
beslöt att dela ut 25 000 kr till MD-101 för ledarskapsutbildning steg 2 för våra Leos att 
genomföras under verksamhetsåret 2007/08. 
 
Sammanlagt delades ut 320 000 kr till olika ändamål. 
 
Falun 2007-04-29 
 
Heinz Ondrejka 
PID 
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LIONS-QUEST                  Besöksadress  Telefon          Telefax             Bankgiro 592-4170 
Box 79                               Göingegatan 1           0435/54104   0435/54106      Postgiro  219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA    286 32 ÖRKELLJUNGA    lions.quest@telia.com 
 


Rapport till Guvernörsrådets sammanträde i 
Jönköping 2007-05-17—19. 
  
   
 
 
 


 
Lions-Quest 


 
1. Kursverksamheten 


Under verksamhetsåret 2006-07-01—2007-06-30 har vi totalt anordnat    
62 olika kurser enl. följande: 
Lokal kurs i hemkommunen   2 dagar  42 st. 
Central kurs på hotell  2 dagar    3 st. 
Uppföljningskurs   3-5 tim.  11 st. 
Gymnasiekurs   1 dag    4 st. 
Infokurs/Föräldrainfo  1 dag eller kväll   2 st. 
 
Antal kurser har gått ner i förhållande till förra verksamhetsåret, då vid genomförde totalt 76 olika 
kurser. 
Vårt Lions-Quest program utvärderades i början av 1990-talet och vi kommer snarast att få en 
aktuell vetenskaplig utvärdering av programmet. 
Myndigheten för Skolutveckling har erhållit 40 miljoner kronor av regeringen för att 
bl a undersöka vilka program, som skall rekommenderas till skolorna gällande mobbning m m. 
Genom vår kontakt med Myndigheten och deras konsult, som skall utvärdera olika program som 
finns på marknaden, ser vi hoppfullt på vårt program och dess framtid i den svenska skolan.  
Våra kursledare arbetar med att utforma ett program för föräldrarna och även för förskolans lärare. 
Dessa program har efterfrågats från många skolor. 


 
 
 
2. Lion Mints 


Lion Mints aktiviteten är som bekant ett mycket bra sätt att stödja vår ungdom och Lions kamp 
mot droger. Försäljningen av Lion Mints till lionklubbarna har ökat en del under året. 
 
 
Besök vår hemsida www.lions-quest.se. Där finns aktuella bokningar, info om Lions-Quest 
och Lion Mints m m. 
 
 
 
Örkelljunga 2007-05-03 
Ingmar Nordström 
Lions-Quest och Lion Mints ansvarig i MD 101 Sverige 
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Bilaga till GR-6 § 84 A: Lions framtida strategi 
 
Organisationskommittén 
 
Kommittémedlemmar: 
Martin Enqvist, LC Vindeln, sammankallande 
Jan Demuth, LC Stockholm 
Annette Eiserman-Wikström, LC Mölndal/Kvarnbyn  
Gudrun Rytterlund-Nordström, LC Valle 
 
Agenda 
Problemanalys 
Mål 
Mandatperioden 
Styrelsemodellen 
Stadgar och arbetsordning 
Möjliga åtgärder 
Ytterligare resurser 
Konsekvenserna  
Beslutsordning 
Tidplan 
 
Problemanalys 
Lionsrörelsens organisation har varit i stort sett oförändrad under mycket lång tid. Den bygger på 
principen om ettåriga mandatperioder och rullande ledarskap hämtad från organisationsteoretiska 
modeller som i och för sig är väl anpassade till en idéell organisation med frivilligt engagerade 
medlemmar, funktionärer och ledare och där föreningsdemokratin är ett grundläggande krav. 
 
Det finns ändå brister, såväl i teorin som kanske i synnerhet i praktiken, i det sätt på vilket en sådan 
modell fungerar. Exempel på sådan brister kan vara svårigheter med kontinuitet och 
beslutsuppföljning, tröghet i besluts- och förändringsprocesser, kommunikationssvårigheter och 
därmed en inte fullt ut fungerande verklig föreningsdemokrati   
 
Mål 
Målet för kommittén är att bryta upp gamla förlegade strukturer. Använda dagens 
organisationskunskap för att främja föreningsdemokrati och effektivisera administration, 
kommunikation och beslutsprocesser på alla nivåer i lionsrörelsen. 
 
Det innebär en kritisk granskning av nuvarande arbetsformer, stadgar och arbetsordningar och öppna 
överväganden om många av de organisatoriska lösningar som  är valda till idag. Några exempel: 
 
Mandatperioden 
Den nu närmast allenarådande ettåriga mandatperioden behöver sättas ifråga och konsekvenser av en 
förändring analyseras och beskrivas. 
 
Styrelsemodellen 
Hur påverkar eventuella förändringar i positionering och marknadskommunikation vår organisation? 
Kan en styrelse för MD101 som arbetar under t ex  en 4-års period med rullande val av ledamöter vara 
effektivt för ett aktivt framtids- och framgångs-arbete där distriktsguvernörerna i ännu högre grad kan 
koncentrera sig på att sköta distrikten? 


  
Stadgar och arbetsordning 
En genomgripande översyn av stadgar och arbetsordningar blir en följd av förändringar som föreslås. 
Det kan också innefatta förslag till internationella styrelsen och konventet om nya arbetsmodeller på 
försök eller permanent. 
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Möjliga åtgärder 
Tidiga åtgärder kan innefatta insamling av erfarenheter från deldistrikten om bland annat de försök 
med tvååriga mandatperioder för  zonordförande som bedrivits. Erfarenheterna kan utgöra grund för 
beslut om vissa förändringar inom ramen för nuvarande regelverk redan under kommande 
verksamhetsår.  
 
Ytterligare resurser 
Kommittén ska ha möjlighet att ta in resurspersoner med speciell kunskap. 
 
Konsekvenserna 
Konsekvenserna av ett s.k. ”ickehandlande” är kända. Konsekvenser av åtgärder kan vara både direkta 
och indirekta. Det gäller även att besvara frågor om vilka som berörs, vilka ”vinner” och vilka 
”förlorar”, på vilket sätt etc. 
 
Beslutsordning 
Kommittén arbetar I samklang med marknadskommittén och utbildningskommittén och lägger fram 
sina förslag till GR för beslut. 
 
Tidplan 
En översiktlig presentation sker vid GR i Jönköping i maj 2007 där beslut fattas om kommitté och 
uppdragsbeskrivning. 
  
 
Kvarnträsk den 4 maj 2007 
 
 
Martin Enqvist 
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Marknadskommittén 
 
Kommittémedlemmar: 
Åke Björkman, LC Huskvarna, sammankallande 
Robert Jeraeus, LC Edsbyn 
Kent Benediktsson, LC Reng Höllviken 
 
 
Agenda 
Problemanalys 
Mål 
Nollalternativet 
Möjliga åtgärder 
Ytterligare resurser 
Konsekvenserna  
Beslutsordning 
Tidsplan 
 
Problemanalys 
Lionsrörelsen har under tretton år tappat medlemmar, klubbar har lagts ner och distrikt har 
slagits samman. Ytterligare sammanslagningar är att vänta. FUU ordförande Bengt Grönwall 
skriver i sin rapport till GR 5 i Gävle att organisationen tappar i storleksordningen en klubb 
per månad och att inga aktiviteter de senaste åren har förmått vända trenden. 
Under den senaste tioårsperioden har omvärlden förändrats i snabb takt. Viljan och förmågan 
att anpassa organisationen har varit nästintill obefintlig. 
De humanitära organisationerna, i vår omvärld, har under denna tid anpassat sig till 
mediasamhället och har ökat både i bredd och djup där hjälpinsatser kombineras med stöd till 
egen forskning typ Rädda Barnen. 
De senaste årens ledningars uppfattning om Lions positionering går inte I takt med 
samhällets, vilket försvårar fattandet av övergripande beslut av informationskaraktär. 
 
Mål 
Målet för kommittén är att bryta upp gamla förlegade strukturer. Använda dagens 
marknadsföringsteknik för att bromsa medlemsminskningen och inom en femårsperiod vända 
den nedåtgående trenden. 
Det operationella målet för antalet medlemmar bör vara: 
 
2008 13500 
2009 14000 
2010 14500 
2011 15000 
2012 15500 
 
 
Nollalternativet 
Om inga radikala ändringar görs, om inget åtgärdsprogram upprättas och att aktiviteten blir 
densamma som idag, kan man förvänta sig följande medlemsutveckling: 
 


2007 13300 
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2008 12900 
2009 12400 
2010 11500 
2011 10500 
2012   9000 


 
Erfarenhetsmässigt är tiden för avveckling dubbelt så snabb i tiden som utveckling.  
 
Möjliga åtgärder 
Denna punkt i konsekvensanalysen fordrar en ordentlig genomgång där man måste titta på 
vilka åtgärder som är tänkbara för att lösa problemet. Hur löser olika åtgärder problemen, hur 
kan de kombineras så att de leder till måluppfyllelse och hur ser sambanden ut mellan åtgärd 
och mål och vilka är förutsättningarna för att åtgärden ska kunna leda till målet. 
Exempel på åtgärder skall vara att öka informationen om Lions både institutionellt och i 
samband med aktiviteter. De tekniker som kan användas är: 
 
Internet 
SMS 
Allianser 
Sponsring 
Insamlingsgalor 
PR 
Annonsering 
Debattinlägg  
 
Ytterligare resurser 
Kommittén ska ha möjlighet att ta in personer med speciell kunskap. 
 
Konsekvenserna 
Konsekvenserna av ett s.k. ”Ickehandlande” är kända. Konsekvenser av åtgärder kan vara 
både direkta och indirekta. Det gäller även att besvara frågor om vilka som berörs, vilka 
”vinner” och vilka ”förlorar”, på vilket sätt etc. 
 
Beslutsordning 
Kommittén arbetar i samklang med organisationskommittén och utbildningskommittén och 
lägger fram sina förslag till GR för beslut. 
 
Tidsplan 
En översiktlig presentation sker vid GR i Jönköping i maj 2007 där beslut fattas om kommitté 
och uppdragsbeskrivning. 
 
   
 
Jönköping, den 4 maj 2007 
 
 
Åke Björkman 
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Casa Minunata bidrag ifrån Sverige 
Resultat januari-april 2007 


Distrikt VG 16 450    Sverigebästa klubbar 


Mölndal-Kvarnbyn    1 Borås/Ullsaxen 10 000   
Borås    2 Tollarp 5 000   
Leo    2 Bankeryd 5 000   
Borås/Ullsaxen    2 Borås 5 000   


Distrikt N 10 700     5 Torp 4 800   
Näsåker    6 Uppsala/Disa 4 300   
Brunflo    7 Råå 4 000   
Torp    7 Piteå-Öjebyn 4 000   
Sollefteå Nipsippan    9 Brunflo 3 000   


Distrikt P 9 400    9 Kolmården 3 000   
Gammelstad        
Piteå Öjebyn        
Vilhelmina Volgsjö    samtidigt under perioden: 


Byske         
Bjurholm    Enskilda faddrar: 28 000 kr   


Distrikt S 9 000    Församlingar 14 500 kr   
Tollarp         
Råå    Frottéhanddukar har sålts för 37 000 kr. 


Distrikt A 8 864        
Komården        
Märsta-Arlanda        
Flen        
Motala/Blåklinten        


Distrikt SV 7 000        
Torup        
Bankeryd        


Distrikt U 5 500        
Uppsala/Disa        
Bålsta        


Distrikt B 2 000        
Sunne        


Distrikt GD 1 000        
Färila        
        
Okänd 3 000           
 





